
Geachte raads – en burgerleden, 

  

Afgelopen vrijdag 12 januari heeft het college van burgemeester en wethouders (college van B&W) 
aangekondigd inhoudelijk te zullen reageren op de brief die de politiek in Overbetuwe op 11 januari 

van de Dorpsraad Heteren ontving. De reactie van het college staat in deze brief. 

  

Hart voor Heteren 

Al geruime tijd werken Artica Vastgoedontwikkeling uit Rosmalen en de gemeente Overbetuwe 
samen aan de herontwikkeling van Heteren (‘Hart voor Heteren’). Het plan bestaat onder andere uit 

de inrichting van de, door de realisatie van de brede school en het nieuwe sport-zalencentrum, 
vrijgekomen locaties in de kern, de herinrichting van openbare ruimte en de realisatie van een plein 
in Heteren. In 2016 werd met de opening van de Nieuwe Beemd een grote stap gezet op weg naar 

het nieuwe Hart van Heteren.  

  

Geen investeerders in winkelruimte  

De volgende stap van het plan bestaat onder andere uit de realisatie van nieuwe winkelruimte rond 
het toekomstige plein. Het invullen van de winkelruimte met ondernemers is de afgelopen jaren 

echter geen eenvoudige zaak gebleken. Veelvuldig zijn er gesprekken gevoerd met lokale, regionale 
en ook landelijke partijen. Soms over verplaatsing van een bestaand bedrijf, soms over een nieuwe 

vestiging in Heteren. Maar steeds met dezelfde uitkomst: de locatie kan prachtig worden, maar tot 
nu toe is geen enkele partij in staat gebleken te investeren in nieuwe winkelruimte.  

  

Op voorstel van de gemeente zijn de krachten medio 2016 gebundeld en zijn de gesprekken met 
potentiële gegadigden sindsdien gevoerd door Artica en de Dorpsraad samen. Daarbij heeft ook de 

Dorpsraad kunnen constateren dat, ondanks het enthousiasme van meerdere gegadigden, tot nu toe 
geen enkele partij bereid is geweest te investeren in een (nieuwe) vestiging in Heteren.  

  

Aangepaste afspraken 

Doordat gegadigden uitbleven, heeft Artica de gemeente verzocht om de afname van de gronden te 

mogen uitstellen. De gemeente en Artica zijn hierover met elkaar in overleg getreden. In het 
voorjaar van 2017 heeft het college van B&W ingestemd met de hoofdlijnen van aangepaste 

afspraken met Artica. De belangrijkste punten uit het besluit: 

-          Artica krijgt uitstel van de afname van de gronden en daarmee meer tijd om tot invulling 
van de winkelruimte te komen. 

-          Rond het plein wordt het bestemmingsplan aangepast, zodat een meer flexibele invulling 

mogelijk is. Behalve winkelruimte en voorzieningen, wordt hier ook woningbouw mogelijk 
gemaakt.  

-          Er worden afspraken gemaakt over de afname van de resterende gronden  



-          De opbrengsten voor de gemeente worden gegarandeerd. 
Op dat moment heeft het college van B&W, op verzoek van onder andere de Dorpsraad, ook geld 
beschikbaar gesteld voor het realiseren van een tijdelijk plein, voor onder andere de 

Midsummernight en de kermis in Heteren. 

  

Extra tijd genomen vanwege gesprekken met Lidl en Kruidvat 

De afspraken op hoofdlijnen zijn vertaald in een concept-overeenkomst tussen partijen. 

Afgelopen zomer is het traject, na vaststelling van de overeenkomst, doorkruist door gesprekken die 
zijn gevoerd met Lidl en Kruidvat over de mogelijke vestiging in het centrum van Heteren. Partijen 

zagen hier een kans de verhuur van commerciële ruimten de benodigde impuls te geven. Op basis 
van de door Artica opgestelde schetsontwerpen is in het laatste kwartaal van 2017 serieus gesproken 

over de mogelijkheden om de plannen aan te passen. Helaas heeft Lidl in december 2017 laten 
weten te weinig draagvlak (te klein brongebied) te zien voor een vestiging in Heteren. Op dat 
moment heeft ook Kruidvat aangegeven zich definitief niet in Heteren te zullen vestigen. 

  

Voorkeur voor meer winkels in het centrum 

Naar aanleiding van het terugtrekken van Lidl en Kruidvat is besloten het eerder in gang gezette 
traject weer op te pakken, de nieuwe overeenkomst af te ronden en deze begin 2018 ter vaststelling 
aan het college van B&W aan te bieden. Dit voornemen is in het reguliere projectoverleg in 

december 2017 door de portefeuillehouder met de Dorpsraad gedeeld. Bij de Dorpsraad ontstaat 
hiermee de angst dat het gewenste plein met voorzieningen hiermee definitief van de baan is. Dit is 

echter niet het geval. 

  

Het college van B&W benadrukt dat zij, net als Artica Vastgoed, de uitdrukkelijke voorkeur heeft 
om in het centrum van Heteren meer winkels of andere publiekgerichte voorzieningen te vestigen. 

Maar zij ziet ook dat het tot nu toe niet mogelijk is geweest om hiervoor partijen te interesseren. 
Hiervan getuigen ook de leegstaande ruimtes in de Nieuw Beemd (100 m2) en het voormalige 
Rabobankpand. 

  

Doorgaan met ontwikkelen centrum 

Het college van B&W wil voorkomen dat de ontwikkeling van het centrum van Heteren tot stilstand 
komt. Met het voornemen om tot een meer flexibele invulling van de rand rond het plein te komen, 
verwacht het college van B&W gang te houden in het project. Daarmee wordt de verdere 

herinrichtring van de Flessestraat gegarandeerd en komt geld beschikbaar voor de realisatie van het 
plein. Nadrukkelijk wordt hierbij aangetekend dat ook een flexibele bestemming rond het plein, nog 

steeds mogelijkheden biedt voor de gewenste winkelruimte! 

  



Begin januari heeft er op initiatief van de Dorpsraad een inventariserend gesprek plaatsgevonden 
met een in Heteren gevestigde zorgpartij over de mogelijke verhuizing naar het nieuwe plein. 
Conclusies zijn hier door partijen nog niet getrokken. Noch Artica, noch de gemeente, hebben in dit 

gesprek de voorkeur uitgesproken voor het realiseren van winkelruimte rond het plein. Partijen 
hebben afgesproken om over enkele weken wederom bij elkaar te komen.  

  

Het college van B&W stelt voor om de aangepaste plannen in februari 2018 met de gemeenteraad te 

bespreken. Na die tijd zullen de aangepaste afspraken ook aan de overige partijen en de bewoners in 
Heteren worden gepresenteerd. 

  

Namens het college van burgemeester en wethouders, 

  

Wijnte Hol 

  

 


